
監管局行政總裁陳佩珊女士（左六）、執行總監黃維豐先生（左二）及調查部總經理黃麟昌先生（右三）出席香港
地產代理商總會的慶祝成立18週年暨新春聯歡晚宴。
EAA Chief Executive Officer Ms Sandy Chan (sixth from left), Director of Operations Mr Anthony Wong (second from left) and 

Chief Manager of the Investigation Section Mr Eric Wong (third from right) at the annual banquet of the Hong Kong Real Estate 

Agencies General Association.

香港中文大學政治與行政學系高級導師蔡子強先生主講持續專業進修計
劃的「逆境管理」講座。
Senior Instructor of the Department of Government and Public Administration of 

The Chinese University of Hong Kong Mr Choi Chi-keung speaks on “Managing 

in times of difficulty” at a talk under the Continuing Professional Development 

Scheme. 

香港大學新聞及傳媒研究中心中國傳媒研究主任錢鋼先生
（右）拜訪監管局，與行政總裁陳佩珊女士（左）會面。
Director of China Media Project of the Journalism and 

Media Studies Centre of The University of Hong Kong  

Mr Qian Gang (right) pays a visit to the EAA and meets EAA 

Chief Executive Officer Ms Sandy Chan (left).
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